

## سياسة التربة Soil Policy



Pure Land  
Dehydrated Vegetables & Fruits  
Herbs, Spices, Seeds

سياسة الإدارة المستدامة للتربة / Sustainable Soil Management Policy  
1. الهدف (Purpose)

تهدف هذه السياسة إلى تأكيد التزام شركة بيورلاند بالحفاظ على الموارد الأرضية وإدارتها بشكل مستدام. كما تحدد المبادئ والممارسات والالتزامات التي توجه جميع العمليات الزراعية بما يضمن حماية التربة، وتنميتها، وتعزيز استدامتها، مع الالتزام بجميع القوانين والتشريعات ذات الصلة.

This policy establishes Pure Land's commitment to the sustainable management, conservation, and enhancement of soil resources. It defines the principles, practices, and obligations guiding all agricultural operations to ensure soil protection, development, and sustainability, while complying with all applicable laws and regulations.

2. نطاق التطبيق (Scope)

تسري هذه السياسة على جميع الأراضي المملوكة أو المؤجرة أو المدارة بواسطة شركة بيورلاند، وتشمل كذلك جميع الموظفين والمقاولين وأصحاب المصلحة المشاركين في الأنشطة الزراعية.

This policy applies to all farmland owned, leased, or managed by Pure Land, and extends to employees, contractors, and stakeholders involved in agricultural activities.

3. الالتزامات (Commitments)

**حماية التربة وصونها (Soil Conservation and Protection)**

تتبنى بيورلاند ممارسات تمنع تدهور التربة أو تاكلها أو تلوثها، بما يضمن الحفاظ على خصوبتها وإنتاجيتها على المدى الطويل.

Pure Land shall adopt practices that prevent soil degradation, erosion, and contamination, ensuring long-term fertility and productivity.

**خصوبة التربة المستدامة (Sustainable Soil Fertility)**

تعمل المزرعة على تعزيز صحة التربة من خلال الاعتماد على مصادر متجددة وعضوية للمغذيات مثل المخلفات الزراعية والكم posting التقليدي (السباخ البلدي)، مع الحظر التام لاستخدام المخلفات البشرية أو الموارد غير المتجددة للتربة.

The farm shall enhance soil health by relying on renewable and organic nutrient sources, such as agricultural residues and traditional farmyard composting, while strictly prohibiting the use of human waste or non-renewable soil resources.

**الكفاءة والدقة (Precision and Efficiency)**

يتم تطبيق المغذيات باستخدام تقنيات دقيقة تضمن توصيلها في الوقت والمكان المناسبين لتحقيق أقصى استفادة للمحاصيل وتقليل الفاقد والآثار البيئية.

Nutrients shall be applied using precision technologies, ensuring delivery at the right time and place to maximize crop uptake and minimize environmental impacts.

**منع التلوث (Pollution Prevention)**

تطبق إجراءات للحد من الاعتماد على الأسمدة الكيميائية المصنعة، وتقليل انبعاثات الغازات الدفينة، ومنع تلوث التربة والمياه.

## سياسة التربة Soil Policy



Pure Land  
Dehydrated Vegetables & Fruits  
Herbs, Spices, Seeds

Measures shall be taken to reduce reliance on synthetic fertilizers, minimize greenhouse gas emissions, and prevent soil and water contamination.

### الحفاظ على التنوع البيولوجي (Biodiversity and Ecosystem Health)

تلتزم بيورلاند بممارسات زراعية تحافظ على التنوع الحيوي، وتحمي المواطن الطبيعية، وتدعم التوازن البيئي. Pure Land shall implement agricultural practices that preserve biodiversity, protect natural habitats, and support ecological balance.

### الالتزام بالقوانين والمعايير (Compliance with Laws and Standards)

تلتزم الشركة بجميع القوانين والتشريعات الوطنية والدولية والمعايير المعتمدة المتعلقة بحماية التربة واستدامة الزراعة.

The company shall comply with all relevant national and international laws, regulations, and recognized standards related to soil protection and sustainable agriculture.

### التحسين المستمر (Continuous Improvement)

تتم مراجعة هذه السياسة وتحديثها بشكل دوري بما يتماشى مع التطورات العلمية والتكنولوجية والتشريعية، لضمان التحسين المستمر في إدارة التربة.

This policy shall be periodically reviewed and updated in line with scientific, technological, and regulatory developments to ensure continuous improvement in soil management.

### التوعية والتواصل (Communication and Awareness)

توثق هذه السياسة وتُنشر بين جميع العاملين والمقاولين، مع تعزيز الوعي لدى المجتمع المحلي والمزارعين المجاورين حول أهمية الإدارة المستدامة للتربة.

This policy shall be documented and disseminated to all employees and contractors, while promoting awareness among the local community and neighboring farmers about sustainable soil management.

### 5. الحوكمة (Governance)

تقع مسؤولية تنفيذ هذه السياسة على عاتق إدارة بيورلاند، والتي تلتزم بتوفير الموارد اللازمة، ومتابعة الالتزام، والإفصاح بشفافية عن مستوى التقدم المحقق.

The implementation of this policy is the responsibility of Pure Land's management, which shall allocate the necessary resources, monitor compliance, and transparently report progress.